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Prosze o odpowiedź W sprawie:
?

Dlaczego środki z tzw. podatku alkoholowego (koncesje na Sprzedaż alkoholu)

nie zostały wydane w tym ”roku? Czy nie można było ich wydać na dodatkowe

lekcje języka niemieckiego w szkołach skoro miedzy innymi środki te

wydawane są na świetlice w szkołach? a finansowanie nauki języka

niemieckiego zostało zmniejszone w związku z Wprowadzona ustawa.


